AULYTE INTIM SPRAY

External Genitalia Cleaning Spray



AULYTE solution provides optimum cleaning of the external genital area. in the appropriate pH range. Thanks to its ease of use, it prevents the possibility of forming an oily residue on hands and clothes through the use of balms and creams. It is used: - for cleaning after the toilet, for cleaning during menstruation, for cleaning after hair removal, for internal cleaning.

Usage:

- 1. External use: Spray the area with **AULYTE** solution to clean the genitals and leave them to dry naturally. It will dry in no time thanks to its ultra-light ingredients, without the need for rinsing.
- 2. Internal use: Dilute the solution with warm water in a ratio of 1 solution to 3 water and inject it inside twice a day for three days. On the second day, the itching disappears, and the secretions become normal.



بخاخ لتنظيف الأعضاء التناسلية

AULYTE **INTIM SPREY** Hypochlorous Solution AULYTE INTIM SPRAY

EXTERNAL GENITALIA CLEANING SPRAY Hypochlorous Solution Effective and Innovative Solution tive and Innovative sol

يوفر محلول الأيوليت التنظيف الأمثل للمنطقة التناسلية الخارجية . بنطاق الأس الهيدروجيني المناسب . بفضل سهولة استخدامه يمنع احتمالية تكوين بقايا زيتية على اليدين و الملابس من خلال استخدام المسكنات والكريمات و يستخدم :- للتنظيف بعد المرحاض ، للتنظيف أثناء فترة الحيض ، للتنظيف بعد ازالة الشعر ، للتنظيف الداخلي

-: الاستعمال

- الاستعمال الخارجي :- ترش المنطقة بمحلول الأيوليت لتنظيف الأعضاء التناسلية و . 1 تركها لتجف بشكل طبيعي . سوف تجف في وقت قصير بفضل مكوناته الخفيفة للغاية دون الحاجة للشطف
- الاستعمال الداخلي :- يخفف المحلول بالماء الدافئ بنسبة 1 محلول الى 3 ماء و يحقن . 2 الى الداخل مرتين يوميا و لمدة ثلاث ايام . في اليوم الثاني ، تختفي الحكة ، وتصبح الإفرازات طبيعية

